# 36th Mount Butler (Heritage) RACE "A Better Race for You and Me" 2012 HKDRC-Skechers

Date: 25 March 2012 (Sunday)

Start Time: 8:00 am

Assembly Venue

Road, nearby Hong Kong Girl Guide Sandiland Tai Tam Reservoir Road/Wong Nai Chung Gap raining Centre

Quota: 1,000 -ung Au))>Sir Cecil's Ride>Mt Butler Rd>Sir Reservoir>Mt Parker Rd>(Quarry Gap (Tai Reservoir Rd>Hong Kong Parkview>Tai Tam loute: Tai Tam Reservoir Rd Car Park>Tai Tam

Cecil's Ride>Tai Tam Reservoir Rd Car Park

Open Senior Team of five Veteran 2 Veteran 1 Senior 2 19 & under 20 - 34 35 - 44 45 - 54 55 - 64 65 & over or disable All ages

Women's · Open Team of five Senior Team of five Veteran All ages 29&under 30 - 39 40 & over

Men's & Women's Mix (two of either Men or Women) All ages

## igibility for Team Entrants: any commercial company/sports

organization members of all ages are accepted. Each team must be formed exclusively by 5 male

once entry is accepted. teams of any commercial company/sports organization may enter. No substitution is allowed or 5 female members of the same teams of any members. There is no limit to the number of of any commercial company/soprts organization

# All teammates must finish the Race. The total score Team Scoring:

of the teammates' overall positions

will determine

completing the Race, only the team with the lowest the result. The winning teams, 4 men's teams, 1 aggregate position will be counted. two or more teams from the same teams of any the basis of lowest aggregate position. If there are nomen's team and 1 men's & women's mixed team ما two of either Men or Women) will be decided on sports

On or before 19 March 2012 (HKDRC member)

HK\$180 (Non-HKDRC member)

Age of 65 & over or disable HK\$100 From 20 March 2012 till race day HK\$240

crossed check (made out to "The Hong Kong Distance Runners Club" or 「香港長跑會」 \$2.0 stamped self-addressed envelope (one per entry) to " HKDRC-Skechers 36th Mount Butler telephone number written on the back), and a crossed check (made out to "The eply label at the bottom of the entry form. HKDRC GPO Box 10368, Hong Kong, using the Heritage) Race - A Better Race for You and Me" Mail completed and signed entry form with a

Website: www.hkdrc.org E-mail: enquiry@hkdrc.org

起跑時間:上午八時正

free for competitors, Detailed information on bus The official buses leave from four locations and are Official Buses to the Start:

services will be included in partic ipant mailings.

- Hong Kong, 6:45am
- Tin Hau, MTR Station City Hall, Central (nearby coach parking area) Tin Hau, MTR Station (nearby Electric Road)
- YMCA, Tsimshatsui (nearly Hankow Road) Kowloon Tong KCR Station (Somerset Road 50m away from KCR stn.)

# Catch Bus Routes 6 or 61 from Central to Repulse Public Transport to the Start

Bay or any bus that plies Wong Nai Chung Gap Rd. Get off at the Shell Gas Station on Wong Nai left to reach the Start Chung Gap Rd. Take a flight of stairs up and turn

男子

· 雪年 公理組 動級組 1組

19歲或以下 20 - 34歲 35 - 44歲

高級2組

• 元卷 1 組 • 元卷 2 組

5人隊緊組

任何年齡 殘疾人士 大潭水塘道停車場

金耆毗馬徑>尋拉山道 >金耆毗馬徑> 陽明山莊>大潭水塘>柏架山道(大風坳)> 醫課:大渾水塘道停車場>大潭水塘道>

## Participant Mailings

Number bibs, Bus Tickets and Runner's Guides will be mailed to entries receive on or before 16th March 2012, Those who send in entries registration office, 'Runner's Guide and Course Map can be downloaded from www.hkdrc.org in thereafter shall be informed to collect number early March 2012. bibs, bus tickets and runners guide from out

## Official Results

A listing of all official finishers will be posted org in two weeks.

Official Finisher Certificate:

男女子混合

• 5人聚聚甾

任何年齡

5人際緊組

(每組必須有2名男子或女子)

29歲或以730-39歲 任何年票

40歲或以

and times will be mailed out within 2 months. Include fee with your entry fee. Official Finisher Certificates with printed positions HK\$30

HKDRC - Skechers T-shirts, HKDRC Coffee Mugs, HKDRC Medals, Skechers Towels, Skechers Gatorade sports drink Recycle Bags, GigaSports Socks and one bottle of

Men Record Holders: Yuko Gordon Thomas Kirprotich 52:11 (2009) (1982)

死 源 丹 美 二 等 :

被接納後,不得更換隊長或隊員,亦不可載 猶構/體育會會員報名之隊伍數目不限。報 性別不限。每隊隊伍必須由同一商業機構/體 育會會員的五男或五女成員組成。每間商業 任何商業機構員工/體育會會員參加,年齡及

## mportant Notes Entrants can only enter one category

- Incomplete or unreadable forms and entries a signed declaration or a stamped self-addressed Downloaded and photocopied entry forms are acceptable
- Faxed or e-mailed entries will be rejected Team members must submit entry forms together, with

envelope will not be processed

Payment is accepted only in Hong Kong Dollars by they will be considered as individual entrants the school / company / organization stamp applied, or

**每人指名署** 

二年一二年三月十九日或之前:

170港元 (香港長跑會會員)

180港元 (非香港長跑會會員)

恕不負責任何郵帳。

少的一隊可成為優勝隊伍。

過一隊隊伍完成賽事 - 只有取得累積名次最 不被計算。同一商業機構/體育會會員如有超 有際員在賽事中被取消資格,該隊的成績將 則以該隊最後完成賽事隊員的名次作準。如 名男子或女子参賽)為優勝隊伍。如有同分, 隊女子組及1隊男女子混合組 (每組必須有2 和計算。取得累積名次最少的4 隊男子組・1 所有隊員必須跑學全程。成績以隊員名次之

- HKDRC will not be responsible for items lost in the mail and non-transferable. No post-dated checks. Do not local crossed check. Fees paid are non-refundable
- category, prizes will be awarded to one winning fewer than 3 teams competing in the Men's Team eligible for prizes in the individual categories and team only. Winners in the team categories are not may be combined with other categories. If there are Individual categories with fewer than 5 entrants vice versa.
- 9. HKDRC reserves the right to reject any entry and to to another person; and crossing the finish line basedon, but not limited to, the following an unofficial number or an official number assigned forms; non-payment of race fees; competing with misconduct: providing false information on entry disqualify and bar any individual from the Race without completing the entire racecourse

港郵政信箱 10368 號。

題世: 會詢

enquiry@hkdrc.org www.hkdrc.org

Skechers第36屆畢命日古譽與陶崙(二集 名表右下角之便利贴寄往 "香港長跑會 上二元角郵票的回郵信封(一人一個),以報

你/妳,我喜爱的賽事)" 香港長跑會 - 香

10.HKDRC reserves the right to interpret and change

## 香港長跑會-Skechers 36屆畢拿 你/妳,我喜爱的賽事 日古麗 1 ||越野

日期:二零一二年三月二十五日(星期日)

前往起點的大會巴士: 大會巴士從四個地點開出,參賽者免費乘搭 乘車細則將獲同參賽資料客上。

香港,早上六時四十五分 中環大會獎 天后地鐵站,電器道

責泥涌峽/大潭水塘道,側鄰蜆殼油站

九龍,早上六時三十分 1。九龍塘火車站出口,森廣實道 《尖沙咀青年會 / 漢口道

# 前往超點之公共交通工具

乘搭行走由中骤至淡水灣的6或61號四土, 或任何滋經黃泥海峽道的四土,於黃泥海峽 道的銀殼油蜗下車。步上梯穀後向左行即抵 趙點。

45 - 54歲 55 - 64歲 65歲或以上或

二字一二年三月十六日或之前報名而成功申請人,將分批收到由賽會衛附的號碼紙,無 行收到通知前往賽會辦事處領取號礪紙,乘 車票和運動員須知。於三月上旬賽會亦上載 運動員須知及賽道路線圖在賽會網頁 車票和運動員須知。其後的報名申請人將另

印有名次及時間之成績證書‧將在二個月內 寄出。費用遵同報名費一併繳交。 (非必須) 30港元

記錄曲: 蘇港長跑會 - Skechers T值、香港長跑會過 學杯、香港長跑會完養者獎擇、Skechers毛 中、Skechers變保袋、GigaSports遵及住 海樂運動飲品1瓶

記錄保持者: 男子 - Thomas Kirprotich 女子 - 歌頓由子 52:11 (2009年) 60:09 (1982年)

- 隊員的報名表必須由所屬學校/機構/組織
- 只接受本地劃線支票以港元付款。已缴之 勿酆響現金。 董印後一併鑑交,否則作申請個人組別處理 費用不可返還或轉讓。不接納期票。請
- 費用、使用非大會提供的號碼參賽、 代跑及沒有跑畢全程而衝過終點等7 報名表上提供虛假資料、未繳清賽事 拒絕任何參賽資格,包括但不限於在 大會保留權利拒絕任何申請及取消或 不可獲個人組別的獎項,反之亦然。 参加、只被偏勝隊伍一隊。偏勝隊伍成員 其他組別。男子隊際組別如少於三隊

Open Senior 1 Veteran

公司的人民间的

4-5

(1) \$250

2 (1) \$350 (1) \$500 (3) \$900

\$200

Team of five 五人際際組

(3) \$2,000 (3) \$1,600 (3) \$1,200 (2) \$200

4-5

長鼬會」或 "The Hong Kong Distance Runners Club"),增面寫上姓名、電話及點

將填妥的報名表,連同劃線支票(抬頭「香港

描名手編:

年龄65或以上或残疾人士: 100港元 二零一二年三月二十日至賽事當天: 240港元



Bldest Finishers 最年長完賽者

(1) \$250 (1) \$250 Team of five 五人聯際組 Team of five 五人際原組

(3) \$2,000

## 2012年度 HKDRC MEMBERSHIP APPLICATION FORM 2012 .1.2012 - 31.12.2012 惹 団 锢 酮 )000 웲

Please complete the form clearly in BLOCK CAPITALS

為方便電腦處理,請用英文正階清楚填寫 ) New Membership Application 新會員申請

) Renewal Membership Application 續會會員申請

(Membership No. 會風纖點

# PERSONAL INFORMATION 個人資数

英文姓名 (先寫姓氏 Name in English (Family name first)

Name in Chinese

Birth Date Address 出生日期 'n D ~ ዡ 壣絡**電**語 Contact Telephone 香港身份証/護照編號

圖編

年別 Gender

Nationality

HKID/Passport No.

Email 神器

# MEMBERSHIP CATEGORIES 會員類別

( ) Junior Member 青少年 (Based on age on 31 December 2012 以2012年12月31日年齡為準) () Senior Member 成年 19 & Under 藏或以下 20 & Over 歲或以下 Age 年齡 \$150 + \$30\* (Club Tee會背心) \$90 + \$30\* (Club Tee會資心) Membership Fee 會責

銀行 支票號碼 Check No.

# \*Optional 可選擇

() Life Member 永久

All Ages 任何年齡

\$1,000 + \$30\* (Club Tee會背心)

Signature

Prizes

海河

日期 Date

Category

Position

Trophy 第

(1) Skechers (2) GigaSports (3) Gammon

POLAR Watch **≠ 29** # GHAN

Cash Coupon 現金券

(1) \$350

(1) \$250 (1) \$500

- 每人只可参加一個組別。 下載版及複印本報名表同樣接受。
- 資料不全或字跡不清的報名表將不獲處理
- 恕不接受傳真或電郵報名,以及沒有簽 署聲明或欠附回郵信封的報名表。

Open Senior 1

各個人組別如少於五名參賽者,或會撥入

